
 
 

Commissie Samenleving op woensdag 22 juni 2022 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: Dhr. Harder (VVD), Dhr. van Rij (VVD), Dhr. Verheij (D66), Mevr. Driessen 

(HvB), mevr. van Heerikhuize (CDA), mevr. Gamri (PvdA), dhr. van de Bunt (LB), dhr. 

Devilee (ZB), Mevr. van der Veldt (GrL), mevr. Roos (HvB) 

College: wethouder De Roy van Zuidewijn 

Voorzitter: de heer van der Veldt 

Griffier: de heer Meerkerk 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een 

bericht van verhindering binnen gekomen van dhr. Metselaar. Hij wordt vervangen 

door mevr. Driessen. Mevr. Roos zal voor Hart voor Bloemendaal het woord 

voeren op agendapunten 5, 7 en 8. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

 

De voorzitter stelt de commissie voor om agendapunt 6, ivm aanwezigheid van een 

externe voor dit punt, als eerste inhoudelijke punt te behandelen. De commissie 

stemt in met dit voorstel.  

Dhr. van de Bunt stelt voor om de stukken behorend bij agendapunt 4, die 

afkomstig zijn van de lijst ingekomen stukken, in een volgende cyclus te 

behandelen. De commissie stemt in met dit voorstel.  

Dhr. Harder stelt voor om agendapunt 5 door te schuiven naar de volgende 

cyclus, vanwege het laat aanleveren van een reactie vanuit het college op het 

advies van de WMO raad. Waarbij de WMO raad nog in de gelegenheid gesteld zal 

worden een reactie te geven op de brief vanuit het college.  

De commissie stemt in met dit voorstel.  

 

De agenda wordt met inachtneming van bovenstaande vastgesteld.  

 

3. Inspreken in de commissie  

 

Er hebben zich geen insprekers aangemeld.  

 

 

 

6. Begroting Participatiebedrijf 2023 (meningsvorming) 

 

De commissie bespreekt het voorstel en stelt vragen. 
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De commissie spreekt zijn waardering uit voor het participatiebedrijf. 

 

Wethouder de Roy van Zuidewijn reageert en beantwoordt de vragen. 

 

 Wethouder de Roy van Zuidewijn zegt 

op een vraag van dhr. van de Bunt toe 

om een overzicht te sturen met de 

aantallen mensen die IASZ doorverwijst 

naar Spaarne werkt en de andere 

organisaties.    TCS 104 

 

 Het voorstel gaat als hamerpunt naar de raad van 7 juli 

  

  

 

4.  Benoeming Raad van Toezicht en Statutenwijziging Stopoz             

(meningsvorming) 

 

Dhr. van Rij verlaat voor dit agendapunt de vergadering.  

 

De commissie bespreekt kort het voorstel.  

 

 Wethouder de Roy van Zuidewijn reageert.  

 

 Het voorstel gaat als hamerpunt naar de raad van 7 juli. 

 

 

 

  

 

7.  C5 van LIS 21 april 2022: Kwaliteitsbeheerplan Jeugdhulp en Wmo 2022 - 

agenderingsverzoek Hart voor Bloemendaal (Informatie en oriëntatie) 

 

Mevr. Gamri verlaat voor dit agendapunt de vergadering.  

 

De commissie bespreekt het stuk en stelt vragen. 

 

Mevr. Roos en de rest van de commissie vraagt aandacht voor het zicht op de 

rechtmatigheid van de uitgaven aan de jeugdzorg. Daarnaast wordt er vragen 

gesteld over de grip op de uitgaven in de jeugdzorg.  

 

Wethouder de Roy van Zuidewijn reageert en beantwoordt de vragen.  

Zij geeft aan dat deze vragen zullen worden meegenomen bij het inkooptraject van 

de jeugdzorg.  

 Wethouder de Roy van Zuidewijn zegt 

op een vraag van mevr. Roos toe om de 

commissie een memo te zenden over de 
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voortgang van het inkooptraject 

jeugdzorg. Hierin zullen ook de vragen 

van mevr. Roos worden meegenomen.  

TCS 105 

 

 

 Wethouder de Roy van Zuidewijn zegt 

op een vraag van dhr. Verheij toe om na 

te gaan of er ten aanzien va het 

kwaliteitsbeheerplan Jeugdzorg advies is 

gegeven door de WMO raad .  

TCS 106 

 

8.  Voortgang huisvesting statushouders (standaard op agenda) (Informatie 

en oriëntatie) 

 

Er zijn over dit onderwerp 2 memo’s geagendeerd. Wethouder de Roy van 

Zuidewijn geeft een korte inleiding. 

De commissie bespreekt de memo’s en stelt hierover vragen.  
Een deel van de  commissie geeft aan in de toekomst graag een uitgebreider memo 

te zien waarbij ook aandacht wordt gegeven aan de financiële kant en de 

participatie.  

 

Wethouder de Roy van Zuidewijn reageert en beantwoordt de vragen.  

 

 Wethouder de Roy van Zuidewijn zegt 

toe een memo te sturen met daarin de 

financiële risico’s die de gemeente loopt 
ten aanzien onder andere Blekersveld, 

met daarbij ook aandacht voor eventuele 

verplichtingen tegenover de leverancier 

van de tijdelijke woningen.     TCS 107 

 Wethouder de Roy van Zuidewijn zegt 

op een vraag van mevr. Roos toe de 

offertes mbt werkzaamheden aan 

Oldenhove toe te zenden.    TCS 108 

 

 

9. Bestuurlijke termijnagenda commissie Samenleving 

 

Er zijn geen vragen of opmerkingen over de agenda. 

 

10.  Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

 

  Er zijn geen mededelingen hierover. 

 

11.  Mededelingen voorzitter of leden van de commissie  
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Er zijn geen mededelingen.  

 

12.  Mededelingen College van B&W 

 

Wethouder de Roy van Zuidewijn doet de mededeling dat zij als privé persoon is 

aangetreden als voorzitter van de stichting steunfonds Denneheuvel community.  

 

13. Vaststellen van het verslag van de vergadering van 18 mei 2022 

 

Het verslag wordt vastgesteld  

  

14. Lijst van toezeggingen College 

 

Vorige vergadering zijn TCS 184, 186 en 187 afgedaan. Deze gaan van de lijst. 

 

TCS 103 is beantwoord met een brief vanuit het college op 3 juni en is hiermee 

afgedaan.  

 

De toezeggingenlijst zal worden bijgewerkt. 

 

15. Rondvraag 

 

Er is 1 setje vragen voor de rondvraag ingediend door Hart voor Bloemendaal. 

Door gebrek aan spreektijd kunnen de vragen niet gesteld worden en zullen deze 

schriftelijk worden beantwoord.  

 

 

16.  Sluiting 

 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 22.18 uur. 


